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Объект исследования дипломной работы – имидж политика. Предмет 

исследования дипломной работы – репрезентация имиджа политика в 

белорусской общественно-политической прессе в период избирательной 

кампании. Цель дипломной работы – изучение репрезентации имиджа политика 

в белорусской общественно-политической прессе в период избирательной 

кампании. В результате написания дипломной работы были получены 

следующие результаты: выделен ряд ключевых характеристик имиджа 

политика, выделен ряд ключевых характеристик общественно-политической 

прессы, выделены преимущества общественно-политической прессы как канала 

продвижения имиджа политика, предложены основания для репрезентации 

имиджа политика в белорусской общественно-политической прессе, установлен 

характер общественно - политической прессы, используемой политиками для 

продвижения своего имиджа, выявлены основные структурные единицы, 

используемые политиками для продвижения своего имиджа в белорусской 

общественно-политической прессе. 
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The object of the thesis research - the image of the politician. The subject of 

the thesis research - the representation of the image of the policy of the Belarusian 

socio-political press during the election campaign. The target of the thesis research - 

the study of the representation of the image of the policy of the Belarusian socio-

political press during the election campaign. As a result of writing the thesis were as 

follows: highlighted a number of key characteristics of the image of the politician, 

identified a number of key characteristics of the socio - political press highlighted the 

benefits of socio - political media as a channel for promoting the image of politics, 

offered grounds for the representation of the image of the policy of the Belarusian 

public - political press , the character set of socio - political press, politicians used to 



promote its image, identified the main structural units used by politicians to promote 

their image in the Belarusian public - political press. 
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politician, the press, the typology of the press, the functions of the press, the 

technologies promoting the image of the politician.  

 

 

 

 


